



通告號碼：2023/24-044

各位家長：

「社員大會」安排

本校透過社際活動，增強各級同學之聯繫及培養同學之歸屬感。全校分為紅、黃、藍、綠四個社，每一學生均分別編入其中一社。今年「社員大會」定於九月二十九日（星期五）舉行，內容包括各社集會及社際比賽報名。當日，所有同學上午如常上課，下午則必須按所屬「社」別準時出席「社員大會」，並於「社員大會」所有程序結束後放學。各社「社員大會」程序已詳列如下，請家長細閱。

請家長鼓勵子女積極參與社際活動。

敬祝

安康！

校長

談國軒

二零二三年九月十九日

「社員大會」程序

	藍社	黃社	綠社	紅社
點名時間及地點	1:50pm-1:55pm 禮堂	1:50pm-1:55pm 講堂(G01)	2:15pm-2:20pm 禮堂	2:15pm-2:20pm 講堂(G01)
集會時間及地點	1:55pm-2:15pm 禮堂	1:55pm-2:15pm 講堂(G01)	2:20pm-2:40pm 禮堂	2:20pm-2:40pm 講堂(G01)
社際比賽報名時間及地點	2:15pm-2:40pm (S1: 110) (S2: C302) (S3: C303) (S4: C304) (S5: D301) (S6: C301)	2:15pm-2:40pm (S1: 111) (S2: B302) (S3: B303) (S4: B304) (S5: B305) (S6: B301)	2:40pm-3:05pm (S1: 110) (S2: C202) (S3: C203) (S4: C204) (S5: D201) (S6: C201)	2:40pm-3:05pm (S1: 111) (S2: B202) (S3: B203) (S4: B204) (S5: B205) (S6: B201)
預計放學時間	2:40pm		3:05pm	
備註	1. 請同學攜帶 iPad 作社際比賽報名。 2. 若同學於聯課活動組截止報名後仍未報名，老師將安排同學於「社員大會」所有程序結束後留校補辦報名，完成後才放學。 3. 「社員大會」當日將不會安排任何輔導班、留堂或補課。			



Circular No.: 2023/24-044

19 September 2023

Dear Parents,

Arrangement on “House Day”

In order to nurture the sense of belonging in students and foster ties among schoolmates across levels, our school will arrange inter-house activities for students. There are 4 “Houses”, with the designated colours of “Red”, “Yellow”, “Blue” and “Green”. Each student will be allocated to one of the houses. We will launch the “House Day” on 29 September 2023 (Friday).

On that day, students should go to school for morning lessons (periods 1-6) as usual. In the afternoon, students should attend the house meetings punctually, until the end of the programme. The programme about the house meetings is tabulated below.

Please encourage your children to actively participate in the “House” activities. Thank you!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal

“House” Meetings Programme

	Blue House	Yellow House	Green House	Red House
Time for attendance & Venue	1:50pm-1:55pm School Hall	1:50pm-1:55pm Lecture Hall (G01)	2:15pm-2:20pm School Hall	2:15pm-2:20pm Lecture Hall (G01)
Meeting time & Venue	1:55pm-2:15pm School Hall	1:55pm-2:15pm Lecture Hall (G01)	2:20pm-2:40pm School Hall	2:20pm-2:40pm Lecture Hall (G01)
Registration for inter-house competitions & Venue	2:15pm-2:40pm (S1: 110) (S2: C302) (S3: C303) (S4: C304) (S5: D301) (S6: C301)	2:15pm-2:40pm (S1: 111) (S2: B302) (S3: B303) (S4: B304) (S5: B305) (S6: B301)	2:40pm-3:05pm (S1: 110) (S2: C202) (S3: C203) (S4: C204) (S5: D201) (S6: C201)	2:40pm-3:05pm (S1: 111) (S2: B202) (S3: B203) (S4: B204) (S5: B205) (S6: B201)
Expected dismissal time	2:40pm		3:05pm	
Note	1. Students should bring along their iPad for inter-house competitions registration. 2. If students could not register for CCAA activities before the deadline, they have to stay at school for make-up registration without on-time dismissal. 3. No endeavour, retention or remedial classes will be arranged on the House Day.			